
Z á p i s n i c a
zo štvrtého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

dňa 28. 9. 2022

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran - primátor mesta
Ing. Ján Michálek - prednosta MsÚ

Prítomní poslanci (9):
Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Silvia Čuvalová, Jozef Ďuriš, Branislav Kovačech, 
Ing. Tomáš Malek, Mgr. Simona Nemcová, Ing. Juraj Nemec, Ing. Eva Zekucia.

Hostia: podľa prezenčnej listiny

ROKOVANIE MsZ

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu

V úvode štvrtého rokovania MsZ v roku 2022 privítal Mgr. Jaroslav Ciran, primátor mesta, všetkých 
prítomných a konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné, bolo prítomných deväť poslancov. 
Rokovanie MsZ sa začalo o 15,03 hod. V rámci volebného obdobia to bolo 23. zasadnutie. Primátor 
mesta oboznámil prítomných s návrhom programu, ktorý poslanci jednohlasne schválili.

Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Prevody nehnuteľností
6. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2022, monitorovacia správa programového rozpočtu na rok 2022 

k 30. 6. 2022
7. II. zmena rozpočtu mesta na rok 2022
8. Návrh VZN č. 4/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod 

Bradlom
9. Rôzne
10. Interpelácie poslancov
11. Záver

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 73/2022 - príloha zápisnice. 
Pllaso vanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátor mesta navrhol do návrhovej komisie Ing. Evu Zekuciu a Mgr. Simonu Nemcovú, určil 
zapisovateľa PhDr. Matúša Valihoru, za overovateľov zápisnice určil Ing. Silviu Čuvalovú 
a Ing. Tomáša Malka.



Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 74/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
V rámci tohto bodu rokovania MsZ sa nikto nevyjadril.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Správu o plnení uznesení vypracovala PhDr. Božena Danková, hlavná kontrolórka, ospravedlnenie 
jej neprítomnosti na zasadnutí MsZ zo zdravotných dôvodov predniesol primátor mesta. Poslanci k 
správe nemali žiadne otázky ani pripomienky a správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 75/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

5. Prevody nehnuteľností
Na rokovanie MsZ bolo predložených 5 žiadostí o prevod nehnuteľností, ktoré boli prerokované v 
príslušných komisiách MsZ. S jednotlivými žiadosťami oboznámil prítomných Ing. Ján Michálek, 
prednosta MsÚ. Zámery7 prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a 
na webovej stránke mesta.

Uznesením č. 76/2022 bol schválený predbežný súhlas s predajom pozemku v prospech Miroslava 
Kurtu a manželky Ivany Kurtovej, r. Starej.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 76/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 77/2022 bol schválený predbežný súhlas s predajom pozemku v prospech Vladimíra 
Tŕešku.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 77/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 78/2022 bol schválený súhlas so zriadením vecného bremena v prospech Petra Holiča 
a manželky Ing. Zuzany Holičovej, r. Žákovej.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 78/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 79/2022 bol schválený súhlas so zriadením vecného bremena v prospech Františka 
Dobšoviča a manželky Moniky Dobšovičovej, r. Lysej.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 79/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 80/2022 bol schválený súhlas so zriadením vecného bremena v prospech Ľubomíra 
Minarecha.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 80/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0



6. Plnenie rozpočtu za L polrok 2022, monitorovacia správa programového rozpočtu na rok 
2022 k 30. 6. 2022

Poslanci zobrali na vedomie plnenie rozpočtu mesta na rok 2022 k 30. 6. 2022 -  príjmy, výdavky, 
programový rozpočet podľa štruktúry k 30. 6. 2022, nemali žiadne otázky ani pripomienky.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 81/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

7. II. zmena rozpočtu mesta na rok 2022
Ing. Alena Jančia, vedúca oddelenia financií a majetku MsU, priblížila poslancom, čo je predmetom 
II. zmeny rozpočtu mesta na rok 2022. Celkový rozpočet na rok 2022 po II. zmene je zostavený ako 
prebytkový, s celkovým prebytkom vo výške 54 721 €.
- poslanec Jozef Ďuriš vyjadril výhradu k zahrnutiu položky na veľkonočné vajce do zmien rozpočtu,
- poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová apelovala, aby zmeny rozpočtu boli do budúcna orientované len 

na nevyhnutné veci.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 82/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 6 proti: 0 zdržal sa: 2 nehlasoval: 1

Poslanec Jozef Ďuriš požiadal, aby bolo v zápisnici zo zasadnutia MsZ uvedené nasledujúce 
zdôvodnenie, prečo nehlasoval: „nehlasoval som za II. zmenu rozpočtu z dôvodu nákupu prehnanej 
ceny veľkonočného vajca za 2004 €, v čase prudkého zdražovania potravín, tovarov a energií. Navyše 
bez súhlasu MsZ. Zmena rozpočtu sa robí iba na nevyhnutné potreby.“

8. Návrh VZN č. 4/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod 
Bradlom

Poslanec Ing. Ivan Bzdúšek navrhol nasledujúcu zmenu VZN: v Článku 3 rozšíriť pôsobnosť VZN 
na verejne prístupné miesta na celom území mesta Brezová pod Bradlom a na území Mohyly M. R. 
Štefánika na Bradle. Do diskusie sa zapojili prednosta MsÚ, primátor mesta, poslankyne a poslanci 
Branislav Kovačech, Jozef Ďuriš, Mgr. Simona Nemcová, Ing. Eva Zekucia a Ing. Gabriela Ciranová. 
Nakoniec sa diskutujúci zhodli, že 8. bod programu sa stiahne z prebiehajúceho rokovania MsZ, 
návrh VZN bude prepracovaný a predložený na októbrovom zasadnutí MsZ.

9. Rôzne
Primátor mesta:
- informoval o realizovaní investičných akcií mesta,
- poďakoval sa všetkým, aj spolupracovníkom aj partnerom, ale aj občanom, ktorí sa zúčastňovali na 

kultúrnych, spoločenských a športových podujatiach v meste,
- informoval o finále Slovenského pohára v 3D lukostreľbe na Bradle,
- informoval o stretnutí s vlastníkmi pozemku pri chate na Bradle, s ktorými sa nakoniec dohodli na 

navrhovanej cene odkupu 6 €/m2 a plánovanom predložení návrhu na odkúp pozemku do niektorého 
budúceho zasadnutia MsZ,

- informoval o stretnutí s obyvateľmi hornej Družstevnej ul. ohľadom ich zámeru odkúpiť mestský 
pozemok,

- pozval na prvú z troch prednášok pripravených v Múzeu D. S. Jurkoviča k 760. výročiu prvej 
písomnej zmienky o Brezovej,



- informoval o volebnom špeciáli periodika mesta Novinky spod Bradla, v ktorom bude všetkým 
kandidátom v komunálnych voľbách 2022 ponúknutý rovnaký priestor -  kandidáti na primátora 
formát A4, kandidáti na poslancov MsZ formát A5.

10. Interpelácie poslancov
Ing. Silvia Čuvalová:
- pozitívne hodnotila počet a kvalitu kultúmo-spoločenských a športových podujatí,
- navrhla podujatie ku Dňu detí realizovať mimo týždňa, v ktorom je veľa detí v škole v prírode,
- pýtala sa na obnovu premietania v kinosále Národného domu Štefánikovho, primátor mesta uviedol, 

že by s premietaním chceli začať v zime,
- pozitívne hodnotila aktivitu mestskej polície,
- navrhla aktualizovať stav starších poznámok k interpeláciám poslancov MsZ.

Jozef Ďuriš:
- pýtal sa na aktuálny stav v mestských lesoch (kto zo zamestnancov tam dokedy bude), 

primátor uviedol, že sú tam traja a ďalej to bude v riešení,
- pýtal sa na budovu bývalej školskej jedálne riešenú na MsZ 18. 11. 2021, na prepočet nákladov na 

rekonštrukciu či prípadné zbúranie, primátor uviedol, že vypracovanie prepočtu je zadané,
- pýtal sa na opravu strechy Materskej školy Sídl. D. Jurkoviča, primátor uviedol, že po aktuálnej 

oprave mesto hodlá podať projekt rekonštrukcie celej MŠ v rámci výzvy z ministerstva dopravy 
a výstavby.

Branislav Kovačech:
- pýtal sa na opravu šindľov na prístrešku na mestskom trhovisku, primátor uviedol, že šlo o lokálnu 

opravu a bude potrebné vymeniť celú krytinu prístrešku,
- pýtal sa na pozemky nad Bukovskou cestou, primátor informoval, že pozemky boli vymenené 

v minulom volebnom období so zámerom vybudovania kompostáme, no sú v ochrannom pásme 
vedenia plynu,

- uviedol, že sa treba zamerať na sprevádzkovanie studní, navrhol obnoviť bývalú studňu na Nám. 
gen. M. R. Štefánika pred predajňou mäsa,

- zaujímal sa o situáciu v mestských lesoch ohľadom pokuty, primátor uviedol, že záležitosť stále 
rieši právna zástupkyňa mesta,

- pýtal sa, prečo sa rekonštrukcia cesty na Baraneckej ul. robila len po križovatku do Čierneho blata, 
primátor vysvetlil, že dôvodom bolo zvyšovanie ceny materiálov,

- pýtal sa na „dieru na plote na Sídl. D. Jurkoviča“, po upresnení, že ide o plot na bývalých detských 
jasliach, Ing. Denisa Zušščíková, vedúca oddelenia výstavby život, prostredia a dopravy MsU, 
uviedla, že vo veci prebieha odvolacie konanie na Okresnom úrade Trenčín.

Ing. Ivan Bzdúšek:
- upozornil na vysychanie stromov kvôli nadmernému suchu, apeloval, aby sa nerobili žiadne 

holoruby, pretože bude potrebné najskôr riešiť vysychajúce stromy,
- pripomenul, aby sa nezabudlo na otázku radovej zástavby na Hornom rade.

Ing Gabriela Ciranová:
- pýtala sa, či na rekonštrukciu cesty na Baraneckej ul. bol urobený dodatok k vysúťaženej zmluve, 

primátor odpovedal, že bola urobená nová súťaž,
- pýtala sa na pokutu mestským lesom a jej zosobnenie, primátor uviedol, že záležitosť rieši právna 

zástupkyňa mesta JUDr. Simanová,
- na základe rozhovorov s obyvateľmi sa pýtala na dostupnosť zamestnancov na mestských lesoch, 

primátor uviedol, že obyvateľom dáva kontakt na nového konateľa mestských lesov,



- pýtala sa na počet zamestnancov mestských lesov, primátor vysvetlil, že kvôli novému decéniu boli 
traja, ale do budúcna tam traja zamestnanci nebudú,

- vyjadrila zásadný nesúhlas s uverejnením článku Dušana Ondrejičku „Dopady konania elitných 
poslancov na mestské lesy“, v mestskom periodiku Novinky spod Bradla č. 7-8/2022, označila 
článok za zavádzajúci a očierňujúci. V nasledujúcej rozsiahlej diskusii k článku a mestským lesom 
sa vyjadrili aj poslanci Branislav Kovačech, Ing. Ivan Bzdúšek a Jozef Ďuriš.

Mgr. Simona Nemcová:
- pýtala sa, dokedy budú pri mestskej knižnici hracie prvky, ktoré boli odstránené z Dolných lúk a čo 

sa s nimi zamýšľa urobiť, primátor mesta a Ing. Ján Michálek, prednosta MsU, uviedli, že firma 
rekonštruujúca ihrisko na Dolných lúkach od 29. 9. 2022 vyberie hracie prvky, ktoré budú naďalej 
použiteľné.

Ing. Eva Zekucia:
- ocenila diskusiu k návrhu VZN č. 4/2022, pretože v nej hľadali čo najlepšie riešenie, k diskusii 

k mestským lesom vyzvala poslancov, aby sme nerobili to, čo sa nám nepáči na druhých,
- spýtala sa na ihrisko pri základnej škole, kedy a za akých podmienok bude prístupné verejnosti, Ing. 

Gabriela Plačková, vedúca oddelenia sociálneho, školstva kultúry a projektov MsU, odpovedala že 
riešia finálnu podobu prevádzkového poriadku, ktorý bude pripravený v najbližších dňoch,

- poprosila, ak budú v meste organizované stretnutia s predstaviteľmi rôznych oblastí - kultúry, 
školstva, alebo podnikania, aby boli prizývaní aj poslanci MsZ alebo členovia komisií MsZ.

Ing. Tomáš Malek:
- poďakoval sa všetkým organizátorom a účastníkom Časovky na Bradlo -  Memoriálu Jána Noska.

Ohľadom návrhu poslanca MsZ Jozefa Ďuriša na uznesenie MsZ k volebnému špeciálu periodika 
Novinky spod Bradla bolo pomocným hlasovaním rozhodnuté, že o návrhu na uznesenie nebudú 
poslanci hlasovať.

11. Záver
Na záver primátor mesta poďakoval za zasadnutie MsZ a za prednesené podnety a o 16,35 hod. 
zasadnutie MsZ ukončil.

Zapisovateľ:

PhDr. Matúš Valihora

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Silvia Čuvalová



Ing. Tomáš Malek

t

Mgr. Jaroslav C i i an 
primátor níesta

Ing. Ján M i c h á 1 e k 
prednosta MsÚ


